
Verksamhetsberä,else	för	2019	

Styrelsen	hade	e9er	årsmötet	e,	kons<tuerande	styrelsemöte	där	det	beslöts	
a,	Zoran	Cullibrick	fortsä,er	som	ordförande.	Lars	Persson	si,er	kvar	som	vice	
ordförande	<llika	kassör.	Jerker	Wahlgren	valdes	<ll	sekreterare.	Ordinarie	
ledamot	var	S<g	Porshall	och	Bobby	Sheik.	Styrelsen	har	inga	suppleanter.	

Kirsten	Porshall	och	Anna	Maskovic	har	representerat	valberedningen.	

E9er	årsmötet	avgick	de	bägge	revisorerna	Anita	Ringdahl	och	Anita	Hansson.	
Under	hösten	har	styrelsen	hyrt	in	en	extern	revisor,	Monica	Sandblom	som	
mot	ersä,ning	tagit	på	sig	uppdraget	a,	granska	föreningens	bokföring.	

Styrelsen	har	under	2019	ha9	9	protokollförda	möten.	

Vi	hade	vid	årets	utgång	252	betalande	medlemmar.	

Föreningens	häcksax	och	de	övriga	verktygen	har	lånats	ut	e,	antal	gånger.	Då	
häcksaxen	behövde	en	rejäl	översyn	har	denna	varit	inlämnad	och	servad.			

Under	året	har	det	utkommit	3	JVF-blad.	

Hemsidan	har	kon<nuerligt	uppdaterats	med	aktuella	händelser.	

Styrelsen	anordnade	två	större	träffar	under	året.	

1	oktober	kom	Ewa-Gun	Wes^ord,	talesperson	från	Malmöpolisen	och	höll	e,	
föredrag	i	Höjaskolans	matsal.		

Den	8	oktober	blev	det	cirka	150	personer	som	fick	informa<on	om	Travbanans	
fly,	och	vad	som	händer	med	Jägersro.	

Vi	har	under	hösten	blivit	kontaktade	av	”Projekt	Jägersro”	som	på	hemsidan	
löpande	informerar	om	vad	som	händer.	Vi	kommer	även	framgent	a,	bli	
kallade	<ll	infoträffar.	

Styrelsen	har	under	året	löpande	besvarat	skrivelser	och	frågor	från	
medlemmarna.	

Zoran	Cullibrick	2020-02-02


